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       RG 0052/ XXXVIII / 2010 

 
P R O T O K Ó Ł   NR   XXXVIII/ 2010 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  
w dniu 22 kwietnia 2010 r. 

 
Punkt 1.Otwarcie Sesji. 
Otwarcia Sesji o godzinie 16:00 w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowym Mieście n. Wartą  
dokonał Janusz Janicki- Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych Radnych, Sołtysów 
oraz zaproszonych gości. 
Przed podjęciem uchwały pan Janusz Janicki- Przewodniczący Rady zaproponował uczczenie 
minuta ciszy  pamięć ofiar katastrofy z dnia 10 kwietnia br. do której doszło w wyniku 
rozbicia samolotu Prezydenckiego w Smoleńsku. Następnie przeszedł do punktu omawiania 
uchwał.   
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
W punkcie tym Przewodniczący poinformował, Ŝe obecnych jest 13 Radnych - co stanowi 
niezbędne  quorum do podjęcia uchwał. 
Punkt 3.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.  
W punkcie tym, Przewodniczący odczytał protokół z poprzedniej sesji do protokołu nie 
wniesiono Ŝadnych poprawek- protokół został przyjęty jednogłośnie.  
Punkt 4.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  
Punkt 5.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. Przyjęcie porządku obrad: 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2010 rok. 
Punkt 8.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 9. 
Sprawy bieŜące. 
Punkt 10.   
Wolne głosy i wnioski. 
Ad 4) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  

Przewodniczący zawiadomił iŜ tradycyjnie odbywa dyŜury w kaŜdy poniedziałek.                         
W związku z katastrofa lotniczą w ostatni poniedziałek dyŜur nie odbył się, natomiast odbyła 
się Msza Święta za ofiary katastrofy. Przewodniczący dodał, Ŝe spotykał się teŜ z 
mieszkańcami Gminy, spotkania te dotyczyły głównie projektu realizacji zagospodarowania 
zdrojów, gdzie mieszkańcy brali udział w projektowaniu tegoŜ terenu, głównie wyraŜając 
wole aby drzewa znajdujące się na zdrojach wyciąć w mniejszej ilości. Ponadto pan Janusz 
Janicki zawiadomił iŜ odbył się XIV Turniej Szachowy o Puchar Rady Gminy, 
Przewodniczący dodał Ŝe jak wszystkie pozostałe i ten turniej był bardzo udany, dziękował 
tym samy organizatorom m.in. panu Czesławowi Jareckiemu.  
Ad 5) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Wójt zawiadomił, Ŝe dzisiejsze posiedzenie jest takim które wprowadza pewne 
zmiany w budŜecie na 2010 rok. Poza tym Wójt zawiadomił, Ŝe jeŜeli chodzi o inwestycje 
gminne to w większości są one juŜ pozamykane, jest zgromadzona odpowiednia 
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dokumentacja, wszystkie procedury zostały zachowane. Ponadto Pan Wójt informował o 
rozstrzygniętym przetargu na budowę schetynówki, firmą która przetarg wygrała jest  firma 
Drobud z Gostynia. Inwestycja okazała się być tańsza niŜ było zamierzone, oszczędność 
będzie w wysokości ok. 0,5 mln.  
Pan Wójt wspomniał teŜ o funduszach sołeckich, informując, Ŝe są juŜ sołectwa które prawie 
inwestycje pozamykały, rozliczyły się, są teŜ takie sołectwa które są w trakcie realizacji. 
Następnie pan Aleksander Podemski mówił, o remontach dróg których dokonano w Chromu, 
Boguszynie, Kruczynku, w Nowym Mieście na ul. Bednarskiej, Łąkowej, Jęczmiennej  drogi 
równano tłuczniem. Pan Aleksander Podemski wspomniał iŜ ruszyły roboty publiczne, gdzie 
zatrudnionych w ramach programu jest 10 osób, Urząd przyjmie jeszcze dwie osoby. Osoby 
te są bardzo pomocne w utrzymaniu zieleni, na terenie gminy, w utrzymaniu czystości i 
porządku. 
Pan Wójt wspomniał o gospodarce śmieciowej, w ramach funkcjonującego porozumienia 17 
gmin, jest w tej chwili sporządzany wniosek do funduszu spójności na rozbudowę zakładu 
gospodarki w Jarocinie, jest to inwestycja za ok. 100 milionów, jest realna szansa na 
pozyskanie 60 % kosztów, natomiast resztę kosztów naleŜy dołoŜyć, naleŜy się liczyć iŜ na 
naszą gminię spadnie kwota ok. 1 miliona zł.  
Po zakończeniu wypowiedzi pana Wójta głos zabrał Przewodniczący dziękując panu Wójtowi 
za remonty dróg, gdyŜ faktycznie wyglądają bardzo ładnie. Ponadto Przewodniczący dodał, 
ze prawdą jest, Ŝe miejsca gdzie zagospodarowano zieleń wyglądają imponująco.  
Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2010 rok. 

Projekt uchwały omówiła pani ElŜbieta Mnich- Skarbnik Gminy.  Po zakończeniu 
wypowiedzi pani Skarbnik Przewodniczący zaproponował podjęcie dyskusji.  

Radna Zofia Kędziora pytała o którą grupę pracowników chodzi w kwestii dopłaty do 
okularów.  
Pani Skarbnik informowała, Ŝe chodzi o pracowników administracji, gdzie pracownicy 
pracują przy komputerze.  
 Kolejno Radny Mroziński pytał czym spowodowane jest zwiększenie środków na 
realizacje projektu renowacji zdroi.  
W odpowiedzi Sekretarz Gminy pani Gabriela Kosmala informowała , Ŝe po uzgodnieniu z 
mieszkańcami i naniesieniu korekt została zwiększona liczba  drzew do wycinki o kolejne 5, 
zmieniła się takŜe architektura ogrodowa, zastosowano urządzenia placu zabaw drewniane, 
zaplanowano oświetlenia co niesie za sobą koszty dodatkowe w wys. 30 tys. Była teŜ sugestia 
mieszkańców względem roślin, ale okazało się, Ŝe drzewa o pierścienicy 25- 30 cm. osiągają 
taką pierścienice po 30 latach wzrostu i nie są dostępne, a taka była sugestia mieszkańców.  

Radny dodał, ze takich drzew się nie przesadza, poniewaŜ po przesadzeniu moŜe się 
okazać Ŝe drzewa te się nie przyjmą.   

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę, podczas 
której osoby zainteresowane mogły zapoznać się z ostatecznym projektem parku „zdroje”. Po 
przerwie dokonano podjęcia uchwały.   

Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 10 radnych, 3 głosy wstrzymujące, 0 głosów 
przeciwnych.  
*Uchwała nr XXXVIII/ 233 /2010 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
Ad 8) Interpelacje Radnych. 
 Przewodniczący w punkcie tym odczytał interpelację Radnej Alicji Kryszak, radna 
pytała Wójta czy jest moŜliwa wymiana rur azbestowych w miejscowości Skoraczew. 
Interpelacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Ad 9- 10) Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 
 Jako pierwszy głos zabrał Sołtys wsi Chocicza, który pytał czy jest juŜ wiadomym w 
jakiej wysokości gmina poniosła koszty odśnieŜania i posypywania dróg tegorocznej zimy.  
W odpowiedzi Wójt zawiadomił, Ŝe koszty zamykają się w kwocie ok. 90 tys. zł. 
 Następnie Pan Pawelczyk pytał, czy została rozstrzygnięta sprawa podpisywania 
umów pomiędzy mieszkańcami Gminy a firmami wywoŜącymi śmieci. Sołtys informował, Ŝe 
przy rowach, przy przystankach autobusowych ludzie wyrzucają śmieci.  
Pan Wójt zawiadomił, Ŝe była robiona weryfikacja, wszyscy którzy nie mieli podpisanych 
umów dostali upomnienia, większość osób zastosowała się do zaleceń i umowy podpisała, 
teraz ponownie będzie trzeba przeprowadzić weryfikacje, aby uaktualnić dane.  
Następnie pan Pawelczyk zawiadomił iŜ dn. 23 kwietnia wyjeŜdŜa do Nysy na Krajowe 
Stowarzyszenie Sołtysów, gdzie gościł będzie twórca funduszy sołeckich pan Ryszard 
Wilczyński, pan sołtys informował, Ŝe po powrocie będzie mógł się podzielić informacją jak 
fundusze działają na terenie kraju, jakie są wnioski, co naleŜy poprawić w funkcjonowaniu 
funduszy.  
 Następnie Sołtys wsi Chromiec dziękował za wyrównanie drogi w Chromcu, sołtys 
proponował postawienie znaku ograniczenie prędkości gdyŜ samochodu przejeŜdŜają z 
bardzo duŜą prędkością. 
Kolejno radny Mroziński pytał czy środki zaplanowane przez radę na zakup radiowozu 
zostały wykorzystane przez Policje. 
W odpowiedzi pani Skarbnik informowała, Ŝe w zeszłym roku Policja środków nie 
wykorzystała poniewaŜ nie posiadała funduszy na dołoŜenie do środków jaki im rada 
przyznała, po dzień dzisiejszy środki są na koncie Policja jeszcze radiowozu nie zakupiła.  

Kolejno Radny Borkowski w imieniu mieszkańców nowych działek w Chociczy prosił 
o wyrównanie na tym terenie drogi, gdyŜ ostatnio podobno zrobiono drogę źle, mieszkańcy 
proszą teŜ o nawiezienie kamienia aby sami mogli sobie uzupełniać dziury. Radny prosił tez o 
wyrównanie drogi przy przedszkolu w miejscu gdzie autobus zajeŜdŜa.  
 Sołtys wsi Rogusko prosił o nawiezienie ziemi, gruzu jeŜeli tylko taki się znajdzie do 
sołectwa gdyŜ dzięki zgarniaczowi sołectwo będzie mogło samo wyrównywać dziury.  
W odpowiedzi Pan Wójt informował, ze być moŜe będzie nadwyŜka ziemi po pracach przy 
kopaniu kanalizacji w Komorzy. Wtedy będzie okazja dowiezienia do sołectwa ziemi.  

Następnie głos zabrał pan Marian Walkiewicz Prezes PSL, który informował, Ŝe 
Agencja Rynku Rolnego robi rozdysponowanie 20 mln. euro przyznanych Polsce z 
przeznaczeniem dla producentów mleka, naleŜy tylko przesłać wnioski. Poza tym Pan 
Walkiewicz informował, Ŝe moŜna ubiegać się do 25 czerwca br. o dopłatę do zuŜytego 
materiału  siewnego.    
Kolejną sprawą o jakiej pan Walkiewicz wspomniał,  to prośba do Zarządu Dróg o odmulenie 
przepustu pod droga powiatową w Chwalęcinie.  
 Następnie Radny Mroziński informował, Ŝe Pan który miał zgłosić się w sprawie 
przestawienia słupów w Klęce jest w szpitalu  i niestety nie mógł dojechać, ponadto Radny 
prosił o załatanie dziur na zakręcie koło pani Maleszka.  
 Radny Tomaszewski prosił o wyrównanie drogi w Wolicy Nowej.  
 Kolejno Pan Maciej Kuderczak zapraszał, Radnych, Sołtysów i Gości na koncert od 
ballad do rocka gdzie  wstęp jest wolny. Ponadto pan Kuderczak informował, iŜ święta 
majowe są juŜ zaplanowane, bliŜej o nich pan dyrektor powie na kolejnej Sesji, poza tym 
informował o festiwalu piosenki przedszkolnej, który odbędzie się 6 maja, ponadto pan 
dyrektor wspomniał o dzieciach które będą naszą gminę reprezentowały na ogólnopolskim 
festiwalu piosenki.  

Radny Ratajczak prosił o wycięcie krzewów w Chromu, zaproponował, aby krzewy 
wycięły osoby które mają do odpracowania godziny w ramach wyroku.  
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Ad 11) Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki                      

o godzinie 18:00 zamknął XXXVIII Sesję Rady Gminy. 
 

Protokołowała :      Przewodniczący Rady Gminy 
Referent d.s. Rady Gminy 
 
Julita Ciarcińska- Wachowiak            /- / Janusz Janicki 
 

 
 

 
 


